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Referat af bestyrelsesmøde 4. april 2022 

 

Til stede: Bjarne, Kim, Anette, Mathias, Josefine   

 

Velkommen til Mathias og Kim i bestyrelsen. 

 

1. Fjernvarme 

Bredeparken er nu kommet på kommunens varmeplan 2022-2030: Fjernvarme, naturgas og 

varmepumper | Lyngby-Taarbæk Kommune (ltk.dk) 

Bjarne og Mathias udarbejder et skriv til medlemmerne og til kommunen. Medlemmerne skal melde 

eventuel uforpligtende interessetilkendegivelse for at få fjernvarme. Hvis interessen er stor nok (den 

var massiv på generalforsamlingen), går vi videre til kommunen. Derved håber vi at komme på 

kommunens plan for udlægning af fjernvarme inden længe. 

 

 

2. El-kapacitet 

Det er bestyrelsens opfattelse, at der på sigt kan være problemer med vores el-kapacitet, særlig nu 

hvor flere får etableret ladestandere til el-biler. Bestyrelsen vil derfor få undersøgt, om vores elkablers 

kapacitet er tidssvarende. Josefine kigger på det. 

 

 

3. Evt. 

Intet under eventuelt. 

 

 

 

 

 

 

Referent 

Formand Josefine Franck Bican 

https://www.ltk.dk/borger/bolig-og-byggeri/dit-hus-og-grund/fjernvarme-naturgas-og-varmepumper
https://www.ltk.dk/borger/bolig-og-byggeri/dit-hus-og-grund/fjernvarme-naturgas-og-varmepumper

